
 

 

 

 

Protokół nr  26/2017 

posiedzenia Komisji  Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami     

 i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia odbytego w dniu  

14 marca 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

 

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Grażyna Dziubich - Przewodnicząca Komisji, Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia,  

o godz. 1300 otworzyła Komisję i  po powitaniu  członków Komisji oraz  

zaproszonych  gości  stwierdziła, że zgodnie z listą obecności  

w Komisji uczestniczy 4 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2016 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad. 1. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2016 r. 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Pani Naczelnik przedstawiła „Sprawozdanie  z realizacji inwestycji w mieście  

w 2016 r.” Sprawozdanie   stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

„Miasto zrealizowało inwestycje zgodnie z zatwierdzonym budżetem Miasta 

Inowrocławia na 2016 r. Wykonanie poszczególnych zadań inwestycyjnych na 

dzień 31.12.2016 r. było następujące: 

- tablice informacyjne na przystankach i stacje doładowywania autobusów: 

wydatkowana kwota dotyczy opłat przyłączeniowych do sieci tablic 

informacyjnych na przystankach, projektu zasilania tablic,  wykonania zasilania 

dla tablic informacyjnych według warunków ENEA, nadzór elektryczny, 

wykonania map do celów projektowych dla projektów zasilania nowych tablic 

informacyjnych. Środki w wysokości 42.000 zł zostały przekazane na wydatki 

niewygasające z przeznaczeniem na opłaty przyłączeniowe stacji 

doładowywania autobusów i dokumentacje. 
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- Budowa dróg tymczasowych: w wyniku rozstrzygnięcia przetargu 

nieograniczonego zawarto umowę z  P.P.H.U. „Szewbud” z Inowrocławia na 

przebudowę i wzmocnienie nawierzchni odcinka ulicy Juliusza Trzcińskiego 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą na kwotę 211.430,59 zł. Termin wykonania 

01.02.2016r. Prace wykonano w terminie, faktura uregulowana.  Ponadto  

w ramach umowy z P.P.H.U. „Szewbud” wykonano wzmocnienia odcinka ulicy 

Juliusza Trzcińskiego na kwotę 67.741,02 zł. Kwotę 480 zł zapłacono za 

pełnienie nadzoru archeologicznego, kwotę 8.000 zł zapłacono za projekt 

wzmocnienia nawierzchni w ulicy Pokojowej. Środki w wysokości 262.047 zł 

zostały przekazane na wydatki niewygasające   z przeznaczeniem na wykonanie 

wzmocnienia nawierzchni ul. Pokojowej. 

- Ścieżki rowerowe: w dniu 22.11.2016r. zawarto umowę z firmą Inenergia  

Sp. z o.o. SK na budowę ciągu  pieszo-rowerowego długości 234,3m wraz  

z oświetleniem łączącego ul. Józefa Krzymińskiego z ul. Macieja 

Wierzbińskiego na kwotę 134.468,21 zł brutto. Prace wykonano w terminie, 

faktura pozostaje na zobowiązaniach na dzień 31.12.2016r. Zapłacono kwotę 

1.000 zł za dokumentację powyższego zadania. Środki w wysokości 134.470 zł 

zostały przekazane na wydatki niewygasające z przeznaczeniem na zapłatę 

powyższej faktury. 

-  Budowa chodników: wydatkowana kwota dot. wykonania chodnika  

w ul. Wojska Polskiego, włączenie ul. Stefana Knasta w ul. Szymborską, 

wykonania chodnika w ul. Stanisława Wachowiaka, w drodze wewnętrznej  

od ul. Szybowcowej. Środki w wysokości 246.000 zł zostały przekazane na 

wydatki niewygasające z przeznaczeniem na budowę chodnika w ul. Ludwika 

Błażka oraz chodnik w ul. Bagiennej. Budowa chodnika w ul. Ludwika Błażka 

została zakończona, chodnik w ul. Bagiennej jest    w trakcie realizacji. 

- Budowa ul. Dyngusowej: w dniu 15.12.2015r. zawarto umowę z firmą 

Inenergia Sp. z o.o. Spółka komandytowa z Inowrocławia na budowę  

ul. Dyngusowej na kwotę 520.000,- zł brutto. Termin wykonania 31.05.2016r. 

Prace zostały wykonane w terminie, faktury zapłacone, z budżetu 278.939,62 zł 

(niewygasające 241.060,38 zł). Ponadto zapłacono 4.279 zł na wypłatę 

odszkodowań. 

- Budowa parkingów: w dniu 21.07.2016r. zawarto umowę z P.P.H.U. 

„Szewbud” Ryszard Szewczyk na budowę miejsc postojowych wraz  

z rozbudową oświetlenia i kanalizacji deszczowej przy ul. Okrężek (przy SP16) 

na kwotę 81.944,77 zł brutto. Prace wykonano w terminie, faktura uregulowana. 

- Przebudowa ul. Długiej: wydatkowana kwota stanowi wypłatę odszkodowań  

z tytułu nabycia z mocy prawa przez Gminę Miasto Inowrocław nieruchomości 

dot.  realizacji powyższej inwestycji.     Środki w wysokości 270.000 zł zostały 

przekazane na wydatki niewygasające z przeznaczeniem na pozostałe 

odszkodowania oraz koncepcję i dokumentację.  

- Modernizacja dróg- ul. Kasztanowa: w dniu 22.03.2016r. zawarto umowę  

z firmą BRUKSYSTEM Jacek Falszewski z Torunia na przebudowę  

ul. Kasztanowej na kwotę 525.000 zł brutto. Termin wykonania- 17.08.2016 r.  

Ponadto zawarto umowę na roboty dodatkowe polegające na naprawie  

i udrożnieniu odcinka kanalizacji deszczowej w ul. Bolesława Chrobrego 

długości 48m na kwotę 49.738,74 zł brutto oraz 645,50 zł za usunięcie korzeni. 
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Całość zadania wykonano w terminie, faktury uregulowane. Kwotę 1.045,50 

zł zapłacono za przeprowadzenie aukcji elektronicznej. 

- Budowa zatok postojowych oraz chodnika w ul. Przy Stawku: w dniu 

25.07.2016r. zawarto umowę z P.P.H.U. Szewbud Ryszard Szewczyk z 

Inowrocławia na budowę zatok postojowych oraz chodnika w ul. Przy Stawku 

na kwotę 220.421,78 zł brutto. Termin wykonania- 50 dni od dnia przekazania 

terenu budowy. Ponadto zapłacono kwotę 2.898,00 zł za prace dodatkowe. 

Naliczono kary umowne za nieterminowe wykonanie zadania w wysokości 

1.322,53 zł, wykonawcy zapłacono kwotę 219.099,25 zł. Zapłacono kwotę 

2.898,00 zł za prace dodatkowe. 

- Skwer Sybiraków: w dniu 17.06.2016r. zawarto umowę z firmą Inenergia  

Sp. z o.o. Spółka komandytowa z Inowrocławia na wykonanie alejek  

i oświetlenia Skweru Sybiraków na łączną kwotę 133.509,79 zł brutto. Termin 

wykonania- 20.08.2016r. Prace wykonano, fakturę uregulowano. Ponadto 

zapłacono kwotę 1.184,43 zł za nadzór archeologiczny i elektryczny przy 

realizacji zadania. 

- Łącznik dla pieszych od ul. L. Kruczkowskiego do ul. J. Weyssenhoffa: środki 

w wysokości 58.500 zł zostały przekazane na wydatki niewygasające, do 

realizacji w 2017r. Zawarto umowę na wykonanie powyższego łącznika z firmą 

SZEWBUD w terminie 2 miesięcy od przekazania placu budowy. Prace 

wstrzymane z uwagi na warunki atmosferyczne. 

- Przebudowa ul. Stefana Batorego i Jana III Sobieskiego: wydatkowana kwota 

w wysokości 72.877,50 zł dotyczy opracowania dokumentacji na przebudowę 

ul. ul. Stefana Batorego i Jana III Sobieskiego. Kwotę 1.892,42 zł wydatkowano 

za aukcję elektroniczną, opłatę za licznik energetyczny, za likwidację majątku 

oświetlenia, 11.539,80 zł za wypłatę odszkodowań, 2081,91 zł za pełnienie 

funkcji nadzoru elektrycznego przy realizacji zadania. W dniu 15.07.2016 r. 

zawarto umowę z Przedsiębiorstwem Budowy Dróg i Mostów KOBYLARNIA 

SA z Brzozy na przebudowę ul. Stefana Batorego i Jana III Sobieskiego na 

kwotę 1.100.000 zł brutto. Termin wykonania- 12.12.2016r. Prace wykonano  

w terminie, faktury uregulowane na kwotę 687.038,26 zł ( 412.961,74 zł 

zapłacone przez WGK). 

- Miejsca postojowe przy ul. Ks. B. Jaśkowskiego: w dniu 12.09.2016r. zawarto 

umowę z firmą Kowalkowski Budownictwo Teresa Kowalkowska z Głuchowa 

na budowę miejsc postojowych przy ul. Ks. B. Jaśkowskiego na odcinku od ul. 

Świętokrzyskiej do ul. Podgórnej oraz przebudowę prawej strony chodnika 

długości 119,2m na kwotę 75.141,90 zł brutto. Termin wykonania- 50 dni od 

dnia przekazania terenu budowy. 

Środki w wysokości 75.142 zł zostały zabezpieczone na wydatkach 

niewygasających na 2017 r. 

- Przebudowa ul. Harcerstwa Polskiego: w dniu 24.10.2016r. zawarto umowę  

z Przedsiębiorstwem Budowy Dróg i Mostów KOBYLARNIA S.A. z siedzibą  

w Kobylarni na wykonanie nawierzchni ul. Harcerstwa Polskiego  

o pow. 1916,5 m2 na kwotę 233.830,85 zł brutto. Termin wykonania - 45 dni od 

dnia przekazania terenu budowy.  Środki w wysokości 233.832 zł zostały 

przekazane na wydatki niewygasające z przeznaczeniem na realizację 

powyższego zadania w 2017 r. 
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- Zatoki postojowe ul. Alejnika 17: w dniu 03.10.2016r. zawarto umowę  

z P.P.H.U. „SZEWBUD” Ryszard Szewczyk  z Inowrocławia na budowę zatok 

postojowych wraz z utwardzeniem terenu przy ul. Iwana Alejnika na kwotę 

59.027,28 zł brutto. Termin wykonania - 15.11.2016 r. Prace wykonano    

w terminie, faktura uregulowana. 

- Budowa alejek na Osiedlu Piastowskim: w dniu 12.12.2016r. zawarto umowę  

z P.P.H.U. „SZEWBUD” Ryszard Szewczyk z Inowrocławia na przebudowę 

alejek parkowych na terenie Osiedla Piastowskiego na kwotę 165.000 zł brutto. 

Termin wykonania- 32 dni od dnia przekazania terenu budowy. Środki  

w wysokości 165.000 zł zostały zabezpieczone na wydatkach niewygasających 

na 2017 r. 

- Budowa budynku mieszkalnego nr 2: w dniu 11.04.2016 r. zawarto umowę  

z firmą Inenergia Sp. z o.o. s.k. w Inowrocławiu  na budowę budynku 

mieszkalnego nr 2 wielorodzinnego z lokalami socjalnymi przy   ul. Rąbińskiej 

(16 mieszkań) na kwotę 1.225.000,0 zł brutto. Termin wykonania- 30.06.2017 r. 

Zadanie otrzymało wsparcie finansowe z Funduszu Dopłat Banku Gospodarstwa 

Krajowego w wysokości 30% wartości zadania, nie więcej niż 574.190,16 zł.  

Na dzień 31.12.2016r. wykonawcy zapłacono 500.057,38 zł. Wydatkowana 

kwota w wysokości 2.476,20 zł dot. opłaty za przyłączenie budynku do sieci 

elektrycznej. Środki w wysokości 297.000 zł zostały zabezpieczone na 

wydatkach niewygasających na 2017 r. 

- Przebudowa instalacji elektrycznej i teletechnicznej budynków publicznych 

UM: w dniu 22.07.2016r. zawarto umowę z Inenergia Sp. z o.o. s.k.  

w Inowrocławiu na przebudowę instalacji elektrycznej i teletechnicznej 

budynków Urzędu Miasta przy  ul. Roosevelta 36 oraz ul. Roosevelta 33  

na kwotę 498.150,00 zł brutto. Termin wykonania    3 miesiące od dnia 

przekazania terenu budowy. Prace wykonano w terminie, zapłacono częściowo 

kwotę 330.929,78 zł, na zobowiązaniach pozostała kwota 167.220,22 zł. 

Ponadto uregulowano kwotę 738,00 zł za wykonanie kosztorysu na roboty 

malarskie   w remontowanych pomieszczeniach urzędu- po robotach 

elektrycznych. Środki w wysokości 174.700 zł zostały zabezpieczone  

na wydatkach niewygasających na końcową płatność oraz na nadzór elektryczny 

prowadzonych prac. 

- Remont pomieszczeń piwnicznych Ratusza: w dniu 20.10.2016 r. zawarto 

umowę z Maciejem  Przybylskim Glazurnik Wykończenia Wnętrz, Handel  

z Dziennic na wykonanie remontu pomieszczeń piwnicznych w budynku 

Urzędu Miasta (Ratusz) na kwotę 51.294,67 zł brutto. Termin wykonania- 

30.11.2016r. Prace wykonano w terminie, faktura uregulowana. 

- Montaż kamer na terenie miasta: środki w wysokości 62.000 zł zostały 

przekazane na wydatki niewygasające do realizacji    w 2017 r. na  budowę 

kabla światłowodowego do budynku Straży Miejskiej przy ul. Gabriela 

Narutowicza oraz wymianę kamer na skrzyżowaniu ul. Dworcowa-Kopernika, 

przy   ul. Poznańska 346,  przy placu zabaw MIŚ. 

- Odcinek sieci wodociągowej i kanalizacji deszczowej w ul. Jesionowej  

i Trzcińskiego: w dniu 25.05.2015r. zawarto umowę z firmą REAL ESTATE 

DEVELOPMENT COMPANY Mariusz Sawicki na przekazanie odcinka sieci 

wodociągowej i kanalizacji deszczowej w ul. Jesionowej i ul. Juliusza 
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Trzcińskiego. Zgodnie z zapisami aneksu do umowy zawartego   w 2016r. 

Miasto zapłaci za przekazane urządzenia kwotę w wysokości 144.766,23 zł 

płatną  w II ratach, pierwsza do 30 sierpnia 2016, druga do 28.02.2017 r. 

Wykonawca wystawił fakturę na kwotę 144.766,23 zł. Zapłacono kwotę 

72.383,12 zł, 72383,11 zł pozostaje na zobowiązaniach, do zapłaty w I kwartale 

2017 r. 

- Oświetlenie terenów miasta: wydatkowana kwota dotyczy wykonania 

oświetlenia w ul. Radosnej, placu zabaw przy  ul. Toruńskiej oświetlenia boiska 

do piłki ręcznej plażowej przy ul. Macieja Wierzbińskiego, oświetlenia  

ul. Jęczmiennej, oświetlenia ul. Adama Znanieckiego, wykonania projektów na 

budowę oświetlenia placu zabaw przy ul. Macieja Wierzbińskiego i Jesionowej, 

opłat przyłączeniowych. Środki w wysokości 53.000 zł zostały przekazane na 

wydatki niewygasające z przeznaczeniem na budowę oświetlenia drogi 

równoległej do ul. Armii Krajowej. 

- Rewitalizacja i adaptacja południowego odcinka średniowiecznych murów 

obronnych: w dniu 08.06.2015r. zawarto umowę z Biurem Reżyserii 

Architektury Archigeum Marcin Sajdak z Zielonki na wykonanie dokumentacji 

projektową rewaloryzacji i adaptacji południowego odcinka murów obronnych 

oraz aranżacji otoczenia murów, zlokalizowanych przy ul. Kasztelańskiej  

na kwotę 57.000,- zł brutto. Ostateczny termin wykonania 12.11.2016r. 

Zapłacono częściowo kwotę 45.600 zł z wydatków niewygasających, częściowo 

z budżetu 11.400,00 zł. Ponadto zawarto  umowę z Biurem Reżyserii 

Architektury Archigeum Marcin Sajdak z Zielonki na opracowanie 

dokumentacji zagospodarowania i aranżacji otoczenia muru obronnego przy ul. 

Kasztelańskiej na kwotę 11.685,00 zł brutto. Termin wykonania 23.02.2017 r. 

Zapłacono częściowo kwotę 615,00 zł za koncepcję zagospodarowania    

i aranżacji otoczenia muru obronnego. Pozostałe środki w wysokości 11.071 zł 

zostały zabezpieczone na wydatkach niewygasających. 

- Doposażenie boisk wielofunkcyjnych: w ramach wydatkowanej kwoty  

w wysokości 13.338,65 zł dostarczono wyposażenie w urządzenia sportowe dla 

boiska sportowego do piłki ręcznej plażowej, kwota 600,- zł  dot. montażu tych 

urządzeń. Ponadto wykonano prace w zakresie ogrodzenia i piłkochwytów na 

łączną kwotę 24.330,00 zł. 

 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 

 

Grażyna Dziubich: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem „Sprawozdania  z realizacji inwestycji 

w mieście w 2016 r.”? 
 

głosowanie:   za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

 

Informacja  została zaopiniowana pozytywnie. 
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Ad.2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Grażyna Dziubich: 

Spraw wymagających opinii Komisji nie było. 

 

Ad. 3.  Sprawy bieżące. 

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

W materiałach na Komisję otrzymaliście państwo pismo Zastępcy Prezydenta 

Miasta Inowrocławia (WGP-I.6822.272015.I z 23.02.2017 r.), w którym prosi  

o wydanie opinii  dotyczącej podjęcia inicjatywy uchwałodawczej w sprawie 

nieodpłatnego przekazania przez osoby fizyczne na rzecz Miasta Inowrocławia 

nieruchomości. Sprawa dotyczy wniosku współwłaścicieli nieruchomości 

oznaczonej geodezyjnie na karcie mapy […], położonej  w rejonie ulicy 

Szymborskiej, zapisanej w księdze wieczystej […], która w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego stanowi drogę wewnętrzną.  Pismo   stanowi 

załącznik nr 4 do protokółu. 

Na wstępie proszę o wystąpienie p. Romualda Kaisera – Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Otrzymaliście państwo pismo, w którym przedstawiliśmy  sprawę  

i deklaracje, jakie złożyli współwłaścicieli nieruchomości położonej w rejonie 

ulicy Szymborskiej. Zasadniczy dylemat jest taki, że ten teren  pod drogę 

publiczną przewidziany nie jest.  Mieszkańcy tych działek deklarują, że nie 

będzie nigdy roszczeń, by Miasto im tę drogę wybudowało. 

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Nie ukrywam, że sprawa wymaga dokładnej analizy.  To jest taki precedens... 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Rzeczywiście, to jest taki precedens. Sytuacja taka powstała dlatego, że 

właściciel tego terenu (ul. Szymborska od ul. Reymonta) sam sobie to podzielił   

i  sprzedał. W wyniku takiego działania, powstało właśnie takie osiedle domków 

jednorodzinnych. Teraz chcieliby mieć tam drogę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Muszę powiedzieć, że to bardzo ciekawe pismo. Mieszkańcy proponują m.in., 

że nie będą  domagać się jakichkolwiek napraw, remontu, czy utwardzania tej 

drogi, że wszystko będą robić we własnym zakresie. Czy dobrze zrozumiałem? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Tak. 
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Janusz Radzikowski: 

W dalszej części pisma podają, że nie będą domagać się systematycznego 

odśnieżania w okresie zimowym. Można mieć tu pewne wątpliwości, czy  

w czasie śnieżyć jednak nie będą chcieli żeby włączyć ich ulicę  do systemu 

odśnieżania ulic w mieście… 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Rzeczywiście takie deklaracje ze strony tych właścicieli znalazły się w tym 

piśmie. 
 

Janusz Radzikowski: 

Czy ta droga spełnia warunki drogi kategorii publicznej? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Nie. Droga ta nie spełnia norm przewidzianych dla drogi publicznej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Uważam, że sprawa jest bardzo delikatna. Nie jestem jednak pewny,   

czy deklaracje złożone  w tym piśmie przez mieszkańców, że np. wszelkie 

naprawy i remonty drogi będą wykonywane we własnym zakresie i na własny 

koszt, że nie będą wnosić roszczeń tytułem napraw, remontu przekazanej drogi, 

będą w przyszłości mogły być spełnione, i czy nie dojdzie do tego, że Miasto 

będzie musiało jednak przejąć tę drogę pod swój zarząd.  Należy też wziąć pod 

uwagę fakt, że droga ta nie spełnia norm przewidzianych dla drogi publicznej. 

Sądzę, że każdy z członków Komisji  swoje zdanie wyrazi w głosowaniu. 

Biorąc  pod uwagę ww. argumenty, poddaję pod głosowanie następujący 

wniosek:   

 

Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  

i Spraw Mieszkaniowych biorąc pod uwagę, że propozycja współwłaścicieli  

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie na karcie mapy […] jako działka nr […] 

o pow. […] ha, położonej w rejonie ul. Szymborskiej, dotycząca nieodpłatnego 

przekazania na rzecz Miasta Inowrocławia niezabudowanej działki  

i złożone deklaracje mogłyby w przyszłości narazić Miasto Inowrocław na 

koszty –  negatywnie opiniuje wniosek  dotyczący podjęcia inicjatywy 

uchwałodawczej w sprawie nieodpłatnego przekazania przez osoby fizyczne na 

rzecz Miasta Inowrocławia nieruchomości. 

 

Kto jest za tak sformułowanym wnioskiem? 
 

głosowanie:   za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek.  

 

 



 8 

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

W materiałach na Komisję otrzymaliście państwo pismo  

p. Huberta Gołębiowskiego z dnia 7 marca 2017 r. -  „uzupełnienie do projektu  

planu zagospodarowania przestrzennego przesłane na ręce Pana Prezydenta 

Ryszarda Brejzy”. Pismo  Komisja dostała do wiadomości,  stanowi ono 

załącznik nr 5 do protokółu. 

Chciałbym państwu przypomnieć, że  przedmiotową sprawę nasza Komisja 

rozpatrywała na posiedzeniu  22 listopada 2016 r.  Wtedy problemem było brak 

100 procentowej zgody mieszkańców nieruchomości sąsiedniej (wspólnoty 

mieszkaniowej).  Teraz otrzymaliśmy pismo i  w załączeniu jest uzupełnienie  

do projektu planu, czyli mamy uchwałę właścicieli lokali nieruchomości przy  

ul. Harcerstwa Polskiego.  W uchwale jest zapis, że wyrażają zgodę na 

udostępnienie części gruntu  w zamian za prawo służebności części terenu 

Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Harcerstwa Polskiego. Panie Naczelniku i teraz 

co dalej? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Ten teren leży w strefie uzdrowiskowej, a to powoduje wiele ograniczeń  

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Wnioskodawca 

ponadto oczekuje, że Miasto da mu trochę terenu z tego skweru zielonego, ale 

raczej Miasto  Inowrocław niechętnie do takiego pomysłu podchodzi. Sprawa 

jest w toku. Sytuację trzeba przeanalizować i zobaczymy, jakie zapadną decyzje. 

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Pismo otrzymaliśmy do wiadomości,  więc nie będziemy wyrażać żadnej opinii.  

Sądzę, że na tym etapie, możemy przyjąć, iż podtrzymujemy swoje stanowisko  

z 22 listopada 2016 r., że jak będziemy mieć już projekt planu 

zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, dopiero wtedy będziemy 

głosować zgłoszone uwagi przez inwestora, czy przez mieszkańców.   

(Propozycja  została zaakceptowana przez aklamację). 

 

Czy w sprawach bieżących są jeszcze chętni do zabrania głosu? 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja trwała do godz. 1350. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Grażyna Dziubich 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


